
سمت جدید برای عضو هیأت رئیسه 
فدراسیون فوتبال

عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال به سمتی جدید 
منصوب شد. طی حکمی از سوی رئیس فدراسیون فوتبال، 
احمدرضا براتی، عضو هیات رئیس��ه فدراسیون به عنوان 
مشاور در امور مجامع و مسؤول پیگیری های ویژه رئیس 

فدراسیون منصوب شد. 
در قسمتی از حکم مهدی تاج آمده است: »با توجه به 
تخصص، تعهد و تجارب ارزشمند جنابعالی و به موجب این 
ابلاغ به عنوان مشاور در امور مجامع و مسؤول پیگیری های 
ویژه رئیس فدراسیون منصوب می شوید. امید است با تلاش 
مستمر جنابعالی و دیگر همکاران در راستای مسؤولیت 

این امر، شاهد ارتقای بیش از پیش فدراسیون باشیم«.

قانون شکنی غول اماراتی
به کام مجیدی شد

باشگاه اتحاد کلبا خواهان 3 بر صفر شدن بازی مقابل 
الوصل شد. تیم فوتبال اتحاد کلبا با هدایت فرهاد مجیدی 
در حساس ترین بازی هفته هفتم لیگ امارات مقابل الوصل 
صدرنشین قرار گرفت که این بازی با نتیجه تساوی 2 - 2 
به پایان رسید اما سایت »اسپورت« امارات از تخلف باشگاه 
الوص��ل در بازی دادن یک بازیکن غیرقانونی خبر داد و 
نوشت: گزارش ها حاکی از آن است باشگاه اتحاد کلبا به 
کمیته انضباطی فدراسیون شکایت کرده و خواهان باطل 
کردن کارت بازی شانکلای بازیکن آرژانتینی الوصل شد. 
باش��گاه اتحاد کلبا با درخواست باطل کردن کارت این 
بازیکن آرژانتینی خواهان 3 بر صفر شدن نتیجه بازی شد. 
اتحاد کلبا با هدایت مجیدی اکنون با 11 امتیاز در رده 
هفتم قرار دارد و در صورت برگشتن ورق به نفع سرمربی 
سابق استقلال، تیم مجیدی 13 امتیازی می شود و به رده 

پنجم صعود می کند. 

۴ بازیکن استقلال در خطر
از دست دادن داربی

۴ بازیکن استقلال اگر مقابل هوادار کارت زرد دریافت 
کنند، نمی توانند برابر پرسپولیس به میدان بروند. با انجام 
بازی های هفته یازدهم، لیگ بیست و دوم به دلیل حضور 
تیم  ملی در جام جهانی به مدت 2 ماه متوقف خواهد شد. 
هفته یازدهم لیگ پنجشنبه و جمعه همین هفته برگزار 
خواهد شد تا پس از آن تعطیلات لیگ به خاطر اردوی تیم 
 ملی شروع شود. به این ترتیب برگزاری داربی که در هفته 
دوازدهم است، به بعد از جام جهانی موکول شد. استقلال 
در حالی داربی را پیش روی خود می بیند که اگر ۴ بازیکن 
مهم این تیم به نام های پیمان بابایی، صالح حردانی، روزبه 
چشمی و مهدی مهدی پور مقابل هوادار کارت زرد دریافت 
کنند، بازی با پرسپولیس را از دست خواهند داد. سرمربی 
استقلال که می داند این دیدار برای او بسیار حیاتی است، 
در هفته های اخیر به بازیکنانش توصیه کرده مقابل هوادار 
آرامش خود را حفظ کرده و از گرفتن کارت زرد بیهوده 
پرهیز کنند. تیم فوتبال استقلال تهران روز جمعه ۶ آبان 
از هفته یازدهم لیگ برتر از ساعت 1۶ در ورزشگاه شهید 

دستگردی میهمان هوادار تهران خواهد بود. 

واکنش وزیر ورزش به انتقادات
از حجاب الناز رکابی در ملاقات رسمی

وزیر ورزش و جوانان به انتقاداتی که درباره حجاب عضو 
تیم  ملی سنگنوردی ایران در دیدار با وی مطرح شده بود، 
واکنش نشان داد و گفت: ایشان با لباس ورزشی آمده بودند 

و یک تار موی شان بیرون نبود. 
سید حمید سجادی دیروز در حاشیه افتتاح آکادمی 
ملی جودو در این باره گفت: بعد از دیداری که به همراه 
رئیس پیش��ین کمیته ملی المپیک با آقای توماس باخ، 
رئیس کمیته بین المللی المپیک داشتیم، تلاش ها برای 
سروسامان دادن به وضعیت جودو آغاز شد و خوشحالم که 
در راستای مذاکراتی که داشتیم توانستیم با همراهی رئیس 
فدراس��یون جودو این رشته را به شرایط خوب گذشته 
بازگردانیم و مشکلات را به حداقل برسانیم. امیدواریم در 

آینده نتایج خوبی به دست بیاید. 
همچنین حمید سجادی در واکنش به این پرسش که 
چرا بعد از بازگشت الناز رکابی بلافاصله با او دیدار داشتید 
اما با قهرمانان دوومیدانی و وزنه برداری چند روز بعد دیدار 
کردید؟ گفت: علت خاصی نداشت. برنامه ریزی می کنیم 
که همه ورزشکاران را ببینیم. قهرمانان زن و مرد برای ما 
هیچ فرقی نمی کنند و همه فرزندان ایران هستند. وی ادامه 
داد: خانم رکابی خودش درخواس��ت ملاقات کرد. به من 
پیغام دادند که ایشان می خواهد با وزیر ورزش دیدار کند 
و بعد به زنجان برود. ما هم برنامه ریزی کردیم تا شنونده 
صحبت های ایش��ان باش��یم که همین اتفاق هم افتاد و 
درخواست های شان را مطرح کردند. وزیر ورزش و جوانان 
ادامه داد: قبل از اینکه خانم رکابی به وزارت ورزش بیایند 
با آقای باخ صحبت کردند. این برای نخستین  بار است که 
باخ با یک ورزشکار ایرانی صحبت کرده است. سوالاتی را 
درباره وضعیت شان از او پرسیده بودند. باخ فکر کرده بود 
اتفاقات ناگواری برای خانم رکابی رخ داده است اما آنهایی 
که این اطلاعات را به باخ داده بودند فراموش کرده بودند 
که الناز رکابی فرزند ایران است و همه حمایت ها از وی 
انجام خواهد شد. وزیر ورزش درباره انتقاداتی که به خاطر 
حجاب الناز رکابی در دیدار با وی شده بود، گفت: ایشان 
زمانی که آمدند لباس ورزشی و اسپورت پوشیده بودند 
و یک کلاه ورزش��ی بر سر داشتند و یک کلاه دیگر هم 
روی آن بود که یک تار موی ش��ان هم بیرون نبود. حالا 
در تصاویر طوری دیده می شود که انگار حجاب را رعایت 
نکرده اند، در حالی که یک تار موی ایشان هم پیدا نبود.

اخبار

ورزشی

علیرض�ا هنرمنش: تیم کش��تی آزاد امید ای��ران در حالی 
نایب قهرمان رقابت های جهانی 2۰22 اسپانیا شد که اتفاقی 
عجیب و س��وال برانگیز، جام قهرمانی را از چنگ شاگردان 
پژمان درس��تکار در آورد. رقابت های کش��تی آزاد قهرمانی 
زیر 23 س��ال جهان در حالی در اس��پانیا به پایان رسید که 
تیم کشورمان با اختلافی ناچیز از تیم گرجستان به عنوان 
نایب قهرمانی رسید به طوری که تیم گرجستان با 1۴1 امتیاز 
بر سکوی نخست جهان ایستاد و شاگردان پژمان درستکار 
با 13۴ امتیاز به نایب قهرمانی بسنده کردند. اما اتفاق تلخی 
در روز پایانی این مس��ابقات رخ داد که قهرمانی را از ایران 
گرفت و کشتی آزاد ایران را با شوک روبه رو کرد. طبق گفته 
کادر فنی و برخی همراهان تیم ایران، سجاد غلامی، آزادکار 
وزن ۸۶ کیلوگرم تیم ملی کشورمان به دلیل تخلفی عجیب و 
ابهام انگیز از دور رقابت ها حذف )دیسکالیفه( شد و در حالی 
که می توانست امتیاز لازم برای قهرمانی تیم را کسب کند، به 
دلیل یک اقدام سوال برانگیز جام قهرمانی را از ایران گرفت. 
غلامی که در همان گام نخس��ت مس��ابقات با نتیجه 1۵ بر 

۶ مغلوب ترنت هیدلای از آمریکا ش��د، با فینالیست شدن 
حریفش به گروه بازنده ها رفت تا بتواند برای کسب مدال برنز 
به مبارزات خود ادامه دهد اما به دلیل تزریق سرم مرتکب 
تخلف پزشکی و سپس از سوی مسؤولان برگزاری مسابقات 

دیسکالیفه شد و از دور رقابت ها کنار 
رفت. دلایل مختلفی از س��وی کادر 
فنی تیم  ملی کشتی آزاد ایران و حتی 
رئیس فدراسیون کشتی در این باره 
ارائه شده ولی هنوز مشخص نیست 
اقدام غلامی، تصمیم و اشتباه فردی 
و ناخواسته او بوده یا اشتباه سهوی 

کادر فنی و کادر پزشکی؟ گفته شده این کشتی گیر به دلیل 
ضعف شدید جسمانی و با اصرار خودش از پزشک می خواهد 
به او سرم تزریق کند و زمانی که با ممانعت پزشک مواجه 
می شود، اعلام می کند مجوز این کار را از پژمان درستکار و 
محسن کاوه گرفته، در حالی که همه می دانند طبق قوانین 
اتحادیه جهانی کش��تی تزریق س��رم یا هر داروی تقویتی 

دیگری ممنوع اس��ت و با کشتی گیر خاطی برخورد قانونی 
می شود. حال سوال اینجاست که اگر ملی پوش متخلف ایران، 
اصرار خودسرانه به تزریق سرم داشته، چرا کادر پزشکی با 
این کار موافقت کرده و آیا کادر پزش��کی از این تخلف که 
بدون هماهنگی با پزشک مسابقات 

انجام شده، مطلع نبوده است؟
در این باره بد نیس��ت به روایت 
همراهان تیم ایران در محل برگزاری 
مسابقات هم توجه کرد که در توضیح 
این ماج��را گفتند: »پ��س از پایان 
مبارزه غلامی مقابل حریف آمریکایی، 
این کشتی گیر بشدت دچار ضعف جسمانی شد تا جایی که 
حتی توان راه رفتن هم نداشت. با توجه به ضعف جسمانی، 
حالت تهوع و وخامت حال و همچنین اهمیت حفظ سلامت 
این کشتی گیر، پزشک تیم  ملی در رختکن تیم ایران اقدام 
به تزریق س��رم به او می کند. گویا این موضوع توسط مدیر 
تی��م  ملی آلمان به مس��ؤولان برگزاری مس��ابقات گزارش 

شده و بلافاصله مس��ؤولان کمیته پزشکی اتحادیه جهانی 
وارد رختکن ایران می ش��وند. با این وجود حتی با مشاهده 
وخامت حال غلامی و توضیحات کادر پزش��کی کشورمان، 

این ملی پوش را دیسکالیفه می کنند«.
ه��ر چند علیرضا دبیر بلافاصله بعد از این ماجرا واکنش 
نشان داد و تصمیم بر محرومیت 2 ساله این آزادکار خاطی 
گرفت اما هنوز ابعاد مختلف این اتفاق مبهم است و باید بعد 

از بازگشت تیم به ایران مورد بررسی قرار گیرد. 
رئیس فدراسیون کشتی در واکنش به این اشتباه بزرگ 
و از دست رفتن قهرمانی اعلام کرد: »قصد صحبت نداشتم 
و به دلیل این اشتباه بسیار عصبانی ام، چرا که غلامی با این 
کار، قهرمانی را از تیم ایران گرفت. متأسفانه این کشتی گیر 
بار اولش نیست و ممکن است فدراسیون جهانی او را محروم 
کند. اگر فدراسیون جهانی هم محروم نکند، من او را 2 سال 
محروم می کنم. اشتباه او اصلا قابل بخشش نیست، چون به 
دروغ به کادر پزشکی گفته سرمربی و مدیرفنی تیم گفته اند 

او باید سرم بزند!«

ادامه از صفحه اول
جال��ب توجه اینکه اکثر رس��انه های 
آمریکایی و اروپایی ترجیح داده اند روایت محدود و سانسورشده ای 
را از روز سه شنبه سیاه فرانسه مخابره کنند تا مبادا واقعیات جاری 

در فرانسه را جایگزین دروغ پردازی های خود در ایران کنند! 
مکرون یک شعبده باز حرفه ای و تمام عیار است! او واقعیت 
خیابان های فرانسه را در یک چشم بر هم زدن محو و انکار 
می کند و س��پس در ذهن خود و مخاطبان کژفهمش، آنها 
را در خیابان ه��ای ته��ران ظاه��ر می کند. مک��رون همان 
سیاس��تمداری اس��ت که از س��ال 2۰1۸ میلادی تاکنون، 

خود را به آب و آتش زده تا وجود جلیقه زردها را با استناد 
ب��ه انواع ترفندهای تبلیغاتی- روانی محو یا کمرنگ کند تا 
مب��ادا افکار عمومی دنیا متوجه هرج و مرج تصاعدی و رو به 
افزایش در فرانسه باشند. رئیس جمهور فرانسه حتی در عرصه 
سیاست خارجی نیز به هر دری زد تا خود را به عنوان یک 
بازیگر مسلط در حوزه روابط بین الملل نشان دهد اما نتیجه 
این بازی نامتوازن فرانسوی ها نیز چیزی جز شکست نبود. 
اکنون در جریان جنگ اوکراین، فرانسوی ها در میانه سیاست 
»هم جنگ، هم صلح« گرفتار شده اند، به این معنا که صرفا 
توانس��ته اند نیمی از این راهبرد )ایجاد جنگ( را هدایت و 

مدیریت کنند. بهتر است از فرجام سیاست های مداخله گرانه 
کاخ الیزه در لبنان و سوریه نیز سخنی به میان نیاوریم، چرا 
که این مساله استخوان های مارشال دوگل را در قبر می لرزاند! 
فرانس��ه در س��ایه توهم��ات ناپلئون��ی مک��رون و دیگر 
سیاس��تمداران این کشور، در حال تبدیل شدن به بازیگری 
متلاشی از درون و آس��یب پذیر از بیرون شده است. دیری 
نخواهد پایید که فرانس��وی ها به نم��اد اضمحلال اتحادیه 
اروپایی و منطقه یورو تبدیل ش��وند و نام کشورش��ان، نماد 
بازگشت به اروپای قرن بیستم تلقی شود. بهتر است مکرون 
قب��ل از اینکه بخواهد در توهمات بی حد و حصر خود غرق 

شود، نیم نگاهی به نتایج انتخابات ریاست جمهوری اخیر در 
کش��ورش بیندازد؛ جایی که وی در دور نخست توانست در 
نهایت 2۴ درصد آرای عمومی را کسب کند و صرفا به لطف 
آرای س��لبی به مارین لوپن در دور دوم انتخابات، به عنوان 
رئیس جمهور انتخاب ش��د. بدیهی است چنین سیاستمدار 
حقیر و بی مایه ای که از درک حداقل های موجود در کشور 
خود و جهان عاجز است، نمی تواند کمترین فهمی از »ایران 
مقتدر« داشته باشد! بدون شک رئیس جمهور فرانسه زمانی 
معنای مواجهه با فرزندان غیور ایران زمین را متوجه می شود 

که دیگر برای فهمیدن بسیار دیر است.

3 غایب بزرگ بایرن برابر بارسا
کیکر آلمان از 3 غایب بزرگ بایرن مونیخ در بازی حساس مقابل بارسلونا خبر داد. فردا شب در چارچوب رقابت های لیگ قهرمانان اروپا، بارسلونا در نوکمپ میزبان بایرن است و باید برای صعود 
نامحتمل خود تلاش کند. با این حال کیکر آلمان خبر داد 3 بازیکن بزرگ بایرن در بازی برابر بارسلونا غایب خواهند بود. مانوئل نویر، لروی سانه و لوکاس هرناندز در بازی چهارشنبه شب برابر 
بارسا حضور نخواهند داشت و اسون اولرایش به مانند دیدار ابتدای هفته درون دروازه خواهد ایستاد. نویر همچنان مصدوم است و به خاطر جام جهانی تصمیم ندارد ریسکی را بپذیرد. 

اولین ورزشکار ایران که موفق به کسب 
س��همیه المپیک 2۰2۴ پاریس شد، 
هانیه رس��تمیان در رش��ته تیراندازی بود اما او می گوید 
با تفنگ امانی این س��همیه را کس��ب کرده است! به نظر 
می رس��د وزارت ورزش و جوانان باید در اولویت های خود 
بازنگری کند تا در جریان تقس��یم پول در ورزش، عدالت 
برقرار شود. نباید اینگونه باشد که در یک رشته المپیکی، 
تیرانداز تفنگ نداش��ته باشد و در رشته دیگر، میلیاردی 
اما بدون هیچ بازدهی ای پرداخت ش��ود. ش��اید خیلی ها 
بگویند ارتباط چندانی به وزارت ورزش ندارد اما اگر س��ر 
کلاف را بگیریم، بدون شک در نظام تقسیم سرمایه مالی 

در سرچشمه، آن هم در ورزش تمام دولتی ایران، وزارت 
ورزش و جوانان منشعب کننده اصلی پول است.

اما برسیم به حرف های این تیرانداز؛ هانیه رستمیان بعد 
از کسب نخستین سهمیه المپیک پاریس اظهار کرد: خدا 
را ش��کر که توانستم در نخستین مسابقه کسب سهمیه، 
نخستین سهمیه کاروان ایران در المپیک پاریس را کسب 
کنم. دوباره نخستین سهمیه المپیک برای رشته تیراندازی 
بود. س��لاحی که با آن س��همیه المپیک گرفتم امانی بود 
که بعد از این مسابقه باید آن را پس بدهم. برای مسابقه 
بعدی س��لاحی ندارم و نیاز دارم هر چه زودتر رس��یدگی 
شود. امیدوارم فدراسیون یا وزارت ورزش راهی پیدا کنند تا 

بتوانم سلاح 2۵ متر داشته باشم و با خیال راحت تمریناتم 
را دنبال کنم. تیراندازی چون وابس��ته به تجهیزات است، 
ما نیاز داریم اردوهای بیشتری برویم و مسابقات بیشتری 
ش��رکت کنیم تا تجهیزات را ب��ه روز کنیم. نیاز داریم در 
مسابقاتی که در رنکینگ جهانی تاثیر دارد شرکت کنیم 
و اگر حتی یک مس��ابقه را هم از دس��ت دهیم، خیلی از 
رقبا عقب می افتیم و رنکینگ را از دس��ت می دهیم. لازم 
اس��ت حداقل نفرات اصلی تیم ک��ه رنکینگ های خوبی 
دارند در همه مس��ابقات شرکت کنند و رنکینگ خود را 
 حف��ظ کنند، چرا که یک س��همیه از روی رنکینگ داده

می شود.

قابل توجه مسؤولان فدراسیون تیراندازی و وزارت ورزش

هانیه رستمیان با تفنگ امانی سهمیه گرفت

شعبده بازی مکرون در خیابان های تهران!

گزارش

یادداشت

 مه�دی روزخ�وش: مدیرعام��ل پرس��پولیس در تازه تری��ن
اظهارنظرش درباره ش��رایط این باش��گاه صحبت کرده است؛ 
اظهاراتی که به نظر می رسد تمام حقیقت این روزهای باشگاه 
پرسپولیس نیست. رضا درویش در آخرین مصاحبه خود درباره 
مباحث مختلفی پیرامون باشگاه پرسپولیس به صحبت پرداخت 
و سعی کرد کارنامه باشگاه را موفق نشان دهد. با وجود اینکه 
او در نقل  و انتقالات عملکرد موفقی داشته و توانسته نیازهای 
کادر فنی پرسپولیس را در پست های مختلف برطرف کند اما در 
مباحث مالی مشکلاتی وجود دارد که هنوز هم حل نشده است. 

پرداخت بدهی ۷۹ میلیاردی از درآمدهای باشگاه؟ ■
درویش در تازه ترین اظهارنظرش به بدهی های پرسپولیس 
اشاره کرد و گفت ۷۹ میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان در دوره 
مدیریت او بدهی پرداخت شده است. وی افزود: »گفتن این رقم 
بسیار ساده است اما تامین ریال به ریال به سختی انجام شده 
است«. درباره پرداخت بخش زیادی از بدهی های پرسپولیس 
مدیرعامل باش��گاه روایت درستی دارد اما بر سر محل تامین 
این پول به نظر می رسد درویش همه حقیقت را نگفته است. 
او تلویحا عنوان کرد که این پول از محل فعالیت های اقتصادی 
باشگاه فراهم شده اما در حقیقت محل تامین این ۷۹ میلیارد 
و ۵۰۰ میلیون تومان، بورس و فروش 1۰ درصد سهام باشگاه 
بوده است. باشگاه پرسپولیس بعد از وصول 3۵۰ میلیارد تومان 
از محل فروش 1۰ درصد س��هام خود در بورس، ۴۰ میلیارد 
تومان آن را مستقیما به پرداخت بدهی های باشگاه اختصاص 
داد و در ادامه بنا بر اظهارات درویش، بعد از س��رمایه گذاری 
31۰ میلیارد تومانی در یکی از بانک ها، وامی اخذ شد و بخش 
دیگری از منابع پرداخت بدهی ها از این محل تامین شده است. 

درویش با تاکسی خالی تا آخر فصل رفت؟ ■
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس همچنین با بیان اینکه وقتی 
مدیریت این باشگاه را پذیرفت، قراردادهای اسپانسری منعقد 
شده و پول ها هم پرداخت و خرج شده بود، گفت: »مثل یک 
تاکس��ی خالی ت��ا پایان فصل پیش رفتی��م«. درویش با این 
اظهارات در تلاش اس��ت بگوید عملا باش��گاه را در وضعیتی 
تحوی��ل گرفته ک��ه تا پایان فص��ل قراردادهای اسپانس��ری 
داشت، در حالی که پول این قراردادها پیش  خور شده بود اما 
پیگیری های خبرنگار ایسنا از منابع آگاه در باشگاه پرسپولیس، 
خلاف این موضوع را نشان می دهد. درویش در حالی 22 دی 
1۴۰۰ مدیرعامل پرسپولیس شد که این باشگاه یک ماه قبل 
در دوره مجید ص��دری با یک کارگزار قرارداد همکاری امضا 
کرده بود. بررس��ی ها نش��ان می دهد کارگزار پرسپولیس 22 
میلیارد تومان در زمان مدیرعاملی مجید صدری به این باشگاه 
پرداخت کرده و 11۰ میلیارد تومان هم در دوره مدیریت رضا 
درویش به پرسپولیس داده است. بر این اساس، شاید مدیرعامل 
پرسپولیس یادش رفته باشد که یک هفته بعد از گرفتن حکم 
مدیرعاملی اش، از سوی کارگزار به اندازه 1۵ درصد مطالبات 

بازیکنان در اختیار باشگاه قرار گرفت تا اینگونه بخشی از  طلب 
اعضای تیم پرداخت شود. 

پرداخت ۶۰ درصدی مطالبات بازیکنان پرسپولیس؟ ■
رضا درویش در بخشی از صحبت های خود به پرداخت ۶۰ 
درصدی مطالبات بازیکنان پرس��پولیس در نیم فصل پارسال 
اشاره کرد و گفت: »شاید هیچ مدیری تا نیم فصل ۶۰ درصد 
قرارداد بازیکنان را پرداخت نمی کرد اما این کار را انجام دادیم«. 
اشاره مدیرعامل پرسپولیس برای فصل گذشته درست است 
اما این اظهارات اینگونه نشان می دهد که گویا تمام منابع لازم 
برای پرداخت ای��ن ۶۰ درصد را مدیریت جدید تامین کرده 
است، در حالی که 2۰ درصد از این پول در دوره مجید صدری 

به حساب بازیکنان واریز شده بود. 
وزیر ورزش مدیرعامل پرسپولیس است؟ ■

در این مصاحبه مدیرعامل پرسپولیس اشاره ای هم به روابط 
خود با وزیر ورزش داشت. او بارها عنوان کرد برای حل بخش 
زیادی از مشکلات پرسپولیس دست به دامن حمید سجادی، 
وزیر ورزش ش��ده اس��ت. او گفت: »وقتی می خواستیم زمین 
وزارت نفت در تهرانسر را برای تمرین تیم بگیریم، از آقای وزیر 
خواستم تماس بگیرد و کارها انجام شود«. اینکه وزیر ورزش 
با صبوری و متانت س��عی کرده مش��کلات یک باشگاه را حل 

کند امری قابل تقدیر است اما آیا حمید سجادی مدیر عامل 
پرسپولیس است که حتی برای حل مشکل زمین تمرین تیم 
هم باید به امور باشگاه ورود کند؟ اگر قرار بر این بود که وزیر 
ورزش حتی زمین تمرین پرسپولیس را تامین کند، دیگر چه 

نیازی به انتخاب هیات مدیره و مدیرعامل بود. 
خریدهای پرسپولیس با کمک مالی یک هوادار ؟ ■

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس که سعی داشت در مصاحبه 
خود بیش��تر روی نقاط قوتش مان��ور دهد، گفت: »در نقل  و 
انتقالات بهترین ها را جذب کردیم و همه بازیکنان مدنظر کادر 
فنی را به پرسپولیس آوردیم«. بررسی لیست خرید گل محمدی 
در ابتدای فصل این ادعا را تصدیق می کند اما درویش که از 
پیشنهاد بیشتر سایر باشگاه ها به بازیکنان پرسپولیس سخن 
گف��ت، عنوان نکرد که چند درصد خریدهای پرس��پولیس با 
کمک مالی هوادار متمول پرس��پولیس که در دوبی س��اکن 

است، انجام شده است.
حمایت از تیم های پایه تا کسب قهرمانی؟ ■

رض��ا دروی��ش که عنوان کرد علاقه زی��ادی به حمایت از 
تیم های پایه دارد، در بخش��ی از مصاحب��ه خود از پرداختی 
به تیم های پایه این باش��گاه سخن گفت و اظهار کرد: »توقع 
داریم تیم های پایه ما برای قهرمانی بجنگند«. اینکه مدیرعامل 

پرسپولیس بر اهمیت توجه به تیم های پایه تاکید دارد امر قابل 
تحسینی است اما درباره پرداختی ها به تیم های پایه پرسپولیس 
به نظر می رسد تمام ماجرا گفته نشده است. بر اساس اطلاعاتی 
که منابعی در باشگاه پرسپولیس در اختیار ایسنا قرار داده اند، 
باش��گاه پرسپولیس در روزهای اخیر صرفا مبلغی را به عنوان 
پاداش برد داربی به بازیکنان و مربیان تیم های پایه پرداخت 
کرده است و این مربیان و بازیکنان بابت قرارداد امسال خود 
هنوز هیچ پولی دریافت نکرده اند و برخی نیز از پارس��ال ۵۰ 
درصد قرارداد خود را طلبکار هستند. پاداش پرداختی بابت برد 
داربی  هم برای تیم نونهالان ۵۰۰ هزار تومان، نوجوانان ۷۵۰ 
ه��زار تومان، جوانان یک میلیون تومان و امیدها یک میلیون 

و ۵۰۰ هزار تومان بوده است. 
درباره مباحث مالی و درآمدهای باشگاه پرسپولیس نقدهای 
زیادی به مدیرعامل این باشگاه وارد است که اگر این مشکلات 
حل نش��ود در آینده نزدیک س��رخ ها را درگیر بحران بزرگی 
می کند. اینکه چرا پرسپولیس هنوز تکلیف قرارداد کارگزار خود 
را به طور رسمی مشخص نکرده و به همین خاطر نتوانسته با 
اسپانسر روی پیراهن خود قرارداد همکاری امضا کند و تبلیغ 
این اسپانسر فعلا رایگان انجام می شود، موضوعی است که شاید 

بهتر باشد باشگاه پرسپولیس به آن هم پاسخ دهد. 

واکاوی تازه ترین اظهارات مدیرعامل پرسپولیس درباره بدهی های این تیم

نه همه واقعیت
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اتفاقی عجیب که قهرمانی را از کشتی ایران گرفت

سرم دردسرساز یک کشتی گیر


